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Protokół nr VII/2024 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 24 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego 

samego dnia. 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Marcin Gągolewski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w 

tym zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego otworzył VII sesję, a następnie poprosił o 

sprawdzenie kworum, w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego stwierdził prawomocność obrad. 

Obecni: 

1. Monika Bratkowska 

2. Paweł Calak 

3. Rodryg Czyż 

4. Andrzej Drewnowski 

5. Marcin Gągolewski 

6. Sylwia Jabłońska 

7. Krzysztof Kapusta 

8. Sebastian Kozak 

9. Katarzyna Kręźlewicz 

10. Anna Małecka 

11. Karolina Małek 

12. Zbigniew Niezabitowski 

13. Monika Nojbert 

14. Piotr Osiński 
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15. Mirosława Ozdarska 

16. Bogdan Ruszkowski 

17. Aleksandra Szczurowska 

18. Bogumiła Szlaska 

19. Zdzisław Szmytkowski 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad VII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

- Magdalena Biernacka – wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad punktu: „uchwała Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym 

Dworze Mazowieckim.” 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu: "uchwała Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Statutu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Dworze Mazowieckim".  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek został przyjęty. 

Następnie głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 



 

3 

 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Porządek obrad został przyjęty po zmianie. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr VI/2024 z dnia 26 września 2024 r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołu z sesji nr VI/2024 z 

dnia 26 września 2024 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie w sprawie nieczytania uchwał w całości na 

dzisiejszej sesji tj. 24.10.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

nieczytania uchwał w całości na dzisiejszej sesji tj. 24.10.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek w sprawie nieczytania uchwał w całości został przyjęty. 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego 

(załącznik nr 3 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Autopoprawka została przyjęta, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok 

(załącznik nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia autopoprawki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Autopoprawka została przyjęta, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 rok. 

3) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (załącznik nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła uchwałę w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

4) przystąpienia Powiatu Nowodworskiego do Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania 

Zalew Zegrzyński. (załącznik nr 6 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Katarzyna Kręźlewicz stwierdziła, że przystąpienie Powiatu do Stowarzyszenia będzie 

korzystne dla mieszkańców. 

Magdalena Biernacka zgodziła się, że dzięki przystąpieniu do Stowarzyszenia będzie można 

pozyskać dodatkowe środki. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Nowodworskiego do 

Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania Zalew Zegrzyński.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu 

Nowodworskiego do Stowarzyszenia pn. Lokalna Grupa Działania Zalew Zegrzyński. 

5) powierzenia przez Powiat Gminie Leoncin zadania zimowego utrzymania dróg 

powiatowych położonych na terenie gminy Leoncin. (załącznik nr 7 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia przez Powiat Gminie Leoncin zadania 

zimowego utrzymania dróg powiatowych położonych na terenie gminy Leoncin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła uchwałę w sprawie powierzenia przez Powiat 

Gminie Leoncin zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych położonych na terenie 

gminy Leoncin. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

5. Informacja dotycząca realizacji zadań przez Wydział Komunikacji i Transportu. (załącznik nr 

9 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

6. Realizacja zadań przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną w 2023/2024 roku. 

(załącznik nr 10 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Kręźlewicz – zwróciła się z prośbą do Zarządu, żeby czas oczekiwania na 

orzeczenie został skrócony. Uważa, że jest to niesprawiedliwe, że dzieci, które naprawdę 

potrzebują diagnozy muszą dłużej czekać, niż te, które dzięki zasobom finansowym diagnozę 
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uzyskają szybciej i tym samym orzeczenie zostanie im wydane w pierwszej kolejności. 

- Karolina Małek – zaproponowała, żeby Nowodworskie Centrum Medyczne nawiązało 

współpracę z Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną, wierzy, że dzięki temu, czas 

oczekiwania na orzeczenie się skróci. W tej chwili na wizytę u psychiatry z dzieckiem w 

ramach Narodowego Funduszu Zdrowia czeka się dwa lata. 

Więcej głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2023/2024. (załącznik nr 11 do 

protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych. 

- Przewodniczący Rady - poinformował, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych. Stwierdził drobne uchybienia w oświadczeniach majątkowych kilku Radnych. 

Dodał, że błędy, na które zwrócił uwagę nie skutkują podjęciem żadnych działań. 

9. Informacja Starosty o analizie oświadczeń majątkowych. 

- Magdalena Biernacka – Starosta – osobami zobowiązanymi do złożenia oświadczeń 

majątkowych Staroście są członkowie zarządu powiatu, sekretarz i skarbnik powiatu, 

kierownicy jednostek organizacyjnych, osoba zarządzająca i członek organu zarządzającego 

powiatową osobą prawną oraz osoba wydająca decyzje administracyjne w imieniu starosty. 

37 osób złożyło oświadczenia staroście w terminie. Nie stwierdzono żadnych istotnych 

nieprawidłowości. 

10. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

11. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 12 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. 

12. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Calak -  zapytał na jakim etapie jest zakup schodołazu do szkoły w Nasielsku przy 

ulicy Lipowej. 

- Magdalena Biernacka - poinformowała, że przeprowadzono rozmowę z rodzicami ucznia, 

dla którego zakupiony miałby zostać schodołaz, rodzice nie zgadzają się na zakup. 

- Monika Nojbert - wytłumaczyła, że nie żądała zakupu schodołazu natychmiast, zgłosiła ten 

problem, bo miała nadzieję, że Zarząd i Radni się nad nim pochylą. Uważa, że schodołaz w 
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placówce, gdzie jest uczeń niepełnosprawny, jest potrzebny. Podejrzewa, że rodzice dziecka 

nie zgadzają się na zakup schodołazu, ponieważ boją się ewentualnych konsekwencji. 

- Monika Bratkowska - podziękowała Zarządowi za zrobienie odwodnienia na drodze 

powiatowej 2411, a następnie poinformowała, że mieszkańcy Nasielska i Pianowa zwracają 

się z prośbą o budowę nakładki asfaltowej w ciągu drogi powiatowej 2423W, chciałaby, aby 

ta inwestycja była uwzględniona w budżecie na 2025 rok. 

- Bogumiła Szlaska - zadeklarowała, że bardzo jej zależy na komforcie osób z 

niepełnosprawnością. Na wrześniowych komisjach i sesji nie padło stwierdzenie, że Radni są 

przeciwni, co do zakupu schodołazu. Wie, że niektóre osoby niepełnosprawne boją się 

korzystać z tego typu urządzeń. Nie zgadza się z wypowiedzią Radnej Nojbert, że rodzice 

niepełnosprawnego dziecka boją się zawalczyć o komfort dziecka, sama w swojej pracy 

spotyka się z takimi sytuacjami i niejednokrotnie widziała jak rodzice walczą o dobrostan 

swoich dzieci. 

- Monika Nojbert - podczas rozmów we wrześniu o zakupie schodołazu oczekiwała od 

Zarządu deklaracji, że Zarząd przyjrzy się tej sprawie. Niejednokrotnie w Urzędzie Miejskim w 

Nasielsku widziała, że schodołaz jest używany, według niej w każdym budynku użyteczności 

publicznej powinien się znajdować. 

- Paweł Calak - uważa, że schodołaz jest konieczny w szkole przy ulicy Lipowej w Nasielsku. 

Zgodził się z Radną Moniką Nojbert, że rodzice są zadowoleni, że ich dziecko zostało przyjęte 

do szkoły i nie będą prosić o zakup schodołazu. 

- Bogumiła Szlaska - podkreśliła, że Komisja Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych była za 

tym, żeby zakupić schodołaz, z pieniędzy pozyskanych z zewnątrz. Chciałaby, żeby Radny 

Bogdan Ruszkowski odpowiedział ile razy był użyty schodołaz w Urzędzie Miejskim w 

Nasielsku. 

- Monika Nojbert - sądzi, że były Burmistrz Nasielska nie prowadził takiej statystyki. 

Potwierdziła, że Radna Bogumiła Szlaska była za zakupem schodołazu, więc zastanawia się 

dlaczego dzisiaj padają słowa, że schodołaz w szkole przy ulicy Lipowej w Nasielsku jest 

niepotrzebny. 

- Bogumiła Szlaska - dziwi się dlaczego podczas gdy Radna Monika Nojbert przez ostatnich 

pięć lat była w Zarządzie Powiatu, wszystkie placówki nie zostały wyposażone w tego typu 

urządzenia. Jest jak najbardziej za tym, żeby dbać o dobro osób z niepełnosprawnościami, 

aczkolwiek uważa, że to decyzja Dyrektora Szkoły jest najważniejsza. 
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- Monika Nojbert - ani razu nie powiedziała, że schodołaz ma zostać zakupiony natychmiast, 

zależało jej, żeby na ten temat porozmawiać. 

- Marcin Gągolewski - podkreślił, że jako Przewodniczący Rady udziela głosu, a następnie 

poprosił o wypowiedź Radnego Zbigniewa Niezabitowskiego. 

- Zbigniew Niezabitowski - poinformował, że dzisiaj Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie w 

Zespole Placówek Edukacyjnych w Nowym Dworze Mazowieckim i otrzymał informację od 

Dyrektora Szkoły, że dzieci z niepełnosprawnościami boją się korzystać ze schodołazu. 

- Paweł Calak - zwrócił uwagę, że w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 

Dworze Mazowieckim schodołaz jest używany i nie ma tego problemu. Następnie została 

poruszona kwestia remontu drogi w Szczypiornie, od kilku miesięcy jest tam tylko 

ostrzeżenie o utrudnieniach, a naprawa nawet się nie zaczęła. Radny Paweł Calak poprosił o 

zajęcie się tą sprawą, uważa, że nie jest to nic trudnego, a na koniec zapytał czy w 

Szczypiornie planowane jest wykonanie ścieżek rowerowych. 

- Magdalena Biernacka - na drodze w Szczypiornie jest osuwisko, przez cztery miesiące był 

problem, żeby znaleźć firmę, która chciałaby się tym zająć. W tej chwili jest firma, która chce 

się tym zająć, będzie wykonany projekt do końca 2024 roku, a następnie rozpoczną się prace. 

W Szczypiornie jest przewidziana ścieżka, w celu dokładniejszych informacji Starosta zaleciła 

Radnemu udanie się do Wydziału Inwestycji i Dróg Powiatowych.  

- Przewodniczący Rady - wpłynął wniosek do budżetu, został skierowany do Zarządu Powiatu. 

- Katarzyna Kręźlewicz - Nowodworskie Centrum Medyczne zorganizowało zbiórkę na zakup 

karetki, zachęca do zaangażowania się w tą inicjatywę. 

- Paweł Calak - ile na tą chwilę Nowodworskie Centrum Medyczne zebrało na zakup karetki? 

- Magdalena Biernacka - Zarząd przeznaczył na zakup karetki 350 000 złotych z budżetu 

Powiatu, a zbiórkę prowadzi Nowodworskie Centrum Medyczne. 

- Jacek Kacperski - na chwilę obecną Nowodworskie Centrum Medyczne zebrało 5 000 

złotych, zachęca do nagłośnienia tematu i jest przekonany, że im więcej osób będzie 

wiedziało o zbiórce tym więcej uda się zebrać środków na ten cel, apeluje o wsparcie. 

- Anna Małecka - wystosowała pismo do Włodarzy Gmin, Rad Miejskich i Rad Gmin z prośbą 

o przyłączenie się do wsparcia tej inicjatywy. 

- Katarzyna Kręźlewicz - uważa, że dobrze byłoby poprosić o wsparcie także Gminy z 

Powiatów ościennych, uważa, że z Usług Nowodworskiego Centrum Medycznego korzystają 

nie tylko mieszkańcy Powiatu Nowodworskiego. 
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- Paweł Calak - jaki jest koszt karetki z wyposażeniem? 

- Jacek Kacperski - jest to koszt około 700 000 złotych. 

- Magdalena Biernacka - zwróciła się z prośbą do Radnych o zastanowienie się jakie 

samopoczucie ma uczeń, którego dotyczy temat schodołazu. Życzyłaby sobie, żeby takie 

sprawy załatwiać poprzez bezpośredni kontakt, a nie publicznie. Pięć lat temu gdy Warsztaty 

Terapii Zajęciowej w Pieścirogach Starych straciły rację bytu, wówczas nie było pomocy ze 

strony Powiatu. Uważa, że najważniejsze w tej chwili jest przeproszenie rodziców ucznia z 

niepełnosprawnością za to, że wokół ich syna zrobiło się takie zamieszanie. Żaden rodzic nie 

chciałby, aby o jego dziecku rozpisywały się gazety. Najwyższy czas zakończyć tą sprawę, a 

jeśli ktoś jeszcze ma wątpliwości jest proszony o indywidualną rozmowę ze Starostą. 

W związku z tym, że sprawa dotyczy dobra dziecka, Przewodniczący Rady zgadza się z tym, 

żeby nie kontynuować dyskusji na temat zakupu schodołazu. 

13. Zamknięcie sesji. 

Marcin Gągolewski - Przewodniczący Rady – o godzinie 15:00 zamknął obrady VII sesji Rady 

Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Marcin Gągolewski 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


